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 ردن الدولية للتأمي رئيس وأعضاء مجلس إدارة شركة الأمعالي 

 تحية طيبة وبعد ،، 

 . دارةحتفاظي بمنصبي كعضو مجلس إكرئيس تنفيذي مع إ  1/9/2021تاريخ ستقالتي من الشركة اعتباراً من اليكم بإتقدم أ

ردن  كافة أعضاء وأسرة شركة الأمع    نجازات التي تحققت خلال مدة خدمتي للشركة وممتن لكافة الإ  لى أنني فخور جداً الإشارة إواود  
 . والمجتمع والوضوح  ستمرارية الإالتي ترسخت في الشركة من حيث   الدولية للتأمين على المبادئ

ركة  ل الخمس سنوات الاخيرة ساعدت الش بدأت الشركة بتطبيقها خلا  التي التقنية والتكنولوجية    الوسائل  في إستخدامالنوعية      النقلة ن  إ
وهذا ما  داخلها  نعكس على تطوير المعرفة والتعلم والتنظيم  هذا إوكل    ،في مواجهة التحديات التي تواجه صناعة التأمين في بلدنا العزيز 

حيث فازت الشركة    طقة الشرق الاوسط وشمال افريقياجعل الشركة تحظى بثقة عدد من المؤسسات التي تقيم اداء شركات التأمين في من 
 . 2015،2016،2018،2019،2021بجوائز عديدة ولسنوات 

من خلال الانظمة  تحديات في ظل جائحة كورونا  ال   و   حتى في ظل الحظر الشامل الاستمرار في تقديم خدماتهم  استطاعت الشركة وفريقها  
الشركة بتقديم خدمات كبيرة    كما استمرت  لشركات.ضمن ا فضل هامش ملاءة  بأ  الشركة أحتفظت   سيما وان .ها تالتكنولوجية التي طبق
 سوق العمل. بلمساعدتهم للوصول الى اهدفهم والارتقاء  شاب وشابه 100ما يزيد عن تدريب توظيف و للمجتمع من خلال 

 الماضية: لى عدد من النقاط التي تميزت بها الشركة خلال الفترة هنا إ  واشير

لاكثر من  الطب الوقائي    خدمة  و من ضمنها نشطة التأمينية وفروع التأمين المختلفة  الشركة خدماتها على كل الأصعدة والأ طورت   -1
منتفع   30 الطبي  الف  اللوجستي    ، التأمين  الأمن  و التأ  لعملاء   وتطوير  البحري  و    مين  الطبيعية  الكوارث  تغطيات تحمي ضد 

 .مازلهتوعية المواطنين بضرورة تأمين من العامة و الحوادث لعملاء التأمينات 

الذي  مين المصرفي  لى التأ حة ومن خلال القنوات الرقمية بالإضافة إ تم تطوير عدد من منتجات تأمين الحياة بطريقة بسيطة وواض  -2
 سيع قاعدة منتفعية. تسعى الشركة إلى تطوير العمل به وتو 

عادة النشاط التأميني في قطاع تأمين المركبات بعد فترة انقطاع بما يقارب الثماني سنوات وفق احدث التقنيات  قامت الشركة بإكما   -3
 . ث لتسوية الحواد  الحديثة والانظمة المتطورة

رتقاء بأعمال الشركة إلى  يستمرون بتحقيق الإنجازات والإنهم سوف  واخيراً فأنني كلي ثقة في مجلسكم الكريم والفريق الموجود في الشركة بأ 
 . أعلى مستويات

 حترام،، وافر الإمع 

 فارس قموه 
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Your Excellency Mr. Chairman, Board of Directors, and fellow Newtonians,  
 
I tender my resignation effective September 1st, 2021 as Chief Executive Officer of Jordan 
International Insurance Company, Newton, and will continue to serve my term on the Board. 

I am proud and grateful of what we have achieved during my tenure at Newton. We have truly 
transformed into a company driven by young leaders in the insurance industry, recognized by our 
customers, peers, and partners in the wider Newton community, winning the Best Insurer Awards 
in 2015, 2016, 2018, 2019 and 2021. We have truly built a company based on our three principles 
of Clarity, Continuity and Community.  

Our digital transformation over the last 5 years, allowed us to serve our customers and 
employees with Clarity and transparency despite the challenges facing the industry and 
economy. Knowledge sharing and learning was a hallmark of the organization and we had 
engaged several global partners in Europe, the US, and the wider MENA region.  

This transformation served us in the last two years, as we faced an unprecedented challenge with 
Covid-19. Nevertheless, we as a team never missed a beat, as the preparation allowed us to 
maneuver the challenges with Continuity, operating at 100% work from home with no 
disruptions, maintaining our resilient balance sheet with one of the highest solvency margins. 

Furthermore, we continued to contribute to the Jordanian Community, by employing and 
training over 100 young men and women, helping them achieve their personal objectives of 
independence and community service.  

1. We implemented preventative health programs to our 30,000 customers, developed 
resilience in the supply chains of our marine insurance customers, identified ways of 
mitigating man-made and natural hazard risks with our corporate property insurance 
clients while still promoting the values of home insurance to our individual clients.  

2. We developed simple and easy to understand life insurance products to be distributed 
through our innovative digital channels, and our bancassurance partnerships.  

3. After an 8-year exit from the motor insurance market, we returned with a unique and 
Newtonian way of customer centric motor insurance and claim coverage. 

I am confident that the team of leaders I leave behind will continue serving our company’s 
mission and build on the momentum we have achieved.  

Warmest Regards, 
 
 
Faris Gammoh 
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